

三重集賢宿舍介紹

Introduction to Sanchong Jixian Dormitory



- 位於集賢路 173、173-1、175、175-1 號，北側為集賢路，南側為三賢街（車道出入口），RC 結構，地上 24 層，地下 3 層，四周公園綠地環繞，附近有家樂福、星巴克、7-11...等，五華街口、分子尾及新北高中皆有公車站牌（「816」公車到本校門口、「紅 9 號」公車到劍潭捷運站），如意街也有設置 Ubike，捷運站為徐匯中學站，生活機能十分便利。

The dormitory is located at No.173, 173-1, 175, 175-1 of Jixian Road, with Jixian Road on the north and Sanxian Street (entrance and exit of parking garage) on the south. The building is a reinforced concrete (RC) structure with 24 stories above ground and 3 below. This dormitory is not far from parks; Carrefour, Starbucks and 7-11 are all nearby. There are bus stops at the Wuhua Street intersection, Fenziwei and New Taipei Senior High School (Take bus No. 816 to the university gate or "Red 9" to MRT Jiantan Station.). St. Ignatius High School MRT station is nearby and several Ubike stations are located on Ruyi Street. These accommodations have convenient transportation and quality living environment.

- 本大樓 1 樓為接待中心、洗衣中心（需自費）
 - 3-9 樓為國稅局
 - 10-24 樓為本校承租學生宿舍樓層
 - 1st floor: Reception center, laundry center (coin-operated)
 - 3rd-9th floor: National Taxation Bureau
 - 10th -24th floor: MCU rented student dormitory
- 本宿舍規劃每樓分四戶，每戶 3 個房間，每間房住 3-5 人不等，每層樓可住 48 人。

Each floor consists of 4 units, each of which has 3 rooms. Each room can accommodate 3-5 persons; thus each floor can accommodate 48 persons.

- 預計 8 月 1 日始能入住，3 人房、4 人房及 5 人房的宿舍費用分別為每人每學期 21,600、20,600 及 19,600 元。

Accommodation is estimated to be available from August 1st.

3-person room: 21,600 NTD per person per semester

4-person room: 20,600 NTD per person per semester

5-person room: 19,600 NTD per person per semester

- 每房均為套房，內有冷暖空調、床組、冰箱。每樓層設有一台飲水機。每戶設有 2 台熱水器 24 小時供應（電費、瓦斯費用均分）。

All rooms are en suite with their own bathroom, set up with air-conditioner, beds and refrigerator. Each floor has a shared drinking water machine. Each unit is equipped with 2 water heaters supplying hot water 24 hours (electricity and gas fees are shared equally by the tenants).

- 本宿舍設有自動消防灑水設備，故宿舍內不得炊煮，全面禁煙。入住學生須與學務處簽訂住宿公約。

The dormitory is equipped with automatic fire sprinkler; cooking and smoking in the dormitory is prohibited. Tenants are required to sign and submit their Affidavit to Student Affairs Division.



「集賢宿舍」外觀
Exterior of Jixian Dormitory



一樓大廳各戶信箱
Mailboxes in 1F Lobby



一樓大廳 24 小時警衛
24-hour Security Guard in 1F Lobby



大樓監視器
Security Surveillance Cameras



各樓層梯廳監視畫面
Monitors on Each Floor



集賢宿舍刷卡門禁
Jixian Dormitory Access Control



電梯
Elevator



房間出入口
Room Entrance



5 人房格局
5-peron Room Arrangement



床組及書桌
Beds and Desks



房內一景
Room Overview



冰箱
Refrigerator



房內一景
Room Overview



房間浴廁進出門
Door to Bathroom



乾濕分離衛浴
Separate Shower and Toilet Areas



乾濕分離衛浴
Separate Shower and Toilet Areas



房間電表
Electricity Meter in the Room



後陽台熱水器
Water Heaters (Back Balcony)



前陽台
Front Balcony



房外景觀
View from Room



鄰近家樂福 (24 小時)
Carrefour (Open 24 hours)



房外景觀

View from Room